



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

Dear Parents,
各位家長：

P18120

S1 Summer English Enhancement Course
中一暑期英語增益課程

In order to enhance students' proficiency in English, S1 Summer English Enhancement Course will be held during the coming summer vacation. The course will be taught by native English speaking teachers with the aim of boosting students' confidence in speaking English. Details of the course are as follows:

為提高同學的英語能力，本校特於暑假期間為本年度中一同學開設英語增益課程，由外籍導師任教，以提高同學說英語的信心。詳情如下：

No. of Classes 開班	Dates 日期	Time 時間	Tuition Fee 費用	Venue 地點
Two classes 兩班	15/7, 16/7, 17/7, 18/7, 19/7, 22/7, 23/7, 24/7, 25/7, 26/7 (10 days in total, all classes will be held on the same day) (合共 10 天，各班相同)	(1.5 hour per day) (每天一小時三十分鐘) 9:15a.m. – 10:45a.m. or 或 11:00a.m. - 12:30p.m.	About 約 \$369 (Calculation is based on 20 students per class) (以每班 20 人計)	This school 本校

This is a voluntary program. Participants have to pay for 85% (about \$369) of the tuition fee and our school will subsidize 15% (about \$66). The exact amount of the tuition fee will be disclosed later. If the enrolment number is over the limited quotas of the course, students will be categorized according to their English proficiency and lots will be drawn to decide the final participants. This is done to ensure that students with different levels of English proficiency will have equal chance to join the program.

是次課程供學生自願參加。參加者需自付約 85% (約\$369) 的課程費用，而學校將資助約 15% (約\$66)，確實數目將容後通知。由於名額有限，如同學反應熱烈，本校將先根據學生英語水平分類，再以抽籤形式均等選出。務求讓不同類別的學生均能有機會參加上述課程。

Please acknowledge by replying the slip below and return to English teacher on or before 27th May 2019.
敬請填妥回條，著 貴子弟於二零一九年五月二十七日送交英文科老師。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠校長
24th May, 2019 二零一九年五月二十四日

Reply Slip 回條

P18120

I acknowledge the above captioned concerning 'S1 Summer English Enhancement Course'.

本人經已知悉 貴校來函有關「中一暑期英語增益課程」事宜。

- I agree with my son/daughter joining the above program
本人同意敝子弟參加上述課程。
- I disagree with my son/daughter joining the above program
本人不同意敝子弟參加上述課程。

Name of Student 學生姓名：_____

Class 班別：_____ CSNO 班號：_____

Name of Guardian 監護人姓名：_____
(Block Letters Please 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____